
Протокол № 1 

засідання робочої групи з розроблення Програми поводження з твердими 

побутовими відходами 
Сновської міської територіальної громади 

 

Від 12 грудня  2023 року  

Присутні:  

1. Сафронова Наталія – старший програмний спеціаліст програми DOBRE 

(онлайн); 

2. Силенок Сергій Вадимович – заступник Сновського міського голови, голова 

робочої групи; 

3. Гукун Ганна Мар’янівна – заступник начальника відділу економічного 

розвитку та інвестицій Сновської міської ради, заступник голови робочої 

групи; 

4. Личак Оксана – головний спеціаліст відділу економічного розвитку та 

інвестицій Сновської міської ради, секретар робочої групи; 

5. Аникієнко Олена Аркадіївна – начальник відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури Сновської міської ради, містобудування та 

транспорту; 

6. Мірошниченко Юрій Олександрович – староста Рогізківського 

старостинського округу; 

7. Єрмоленко Ірина Володимирівна – голова Молодіжної ради при міському 

голові; 

8. Мося Денис Ігорович – член ГО «ЛАМПА»; 

9. Близнюк Наталія Юріївна  – головний спеціаліст відділу організаційної 

роботи, інформаційного забезпечення та зв’язків з громадскістю Сновської 

міської ради; 

10. Матчана Світлана Михайлівна – головний спеціаліст відділу економічного 

розвитку та інвестицій Сновської міської ради; 

11. Мартиненко Лариса Вікторівна – голова ГО «Українське покоління»; 

12. Артюшенко Олександр Анатолійович – староста Тур’янського 

старостинського округу; 

13. Кошова Ганна Іванівна – директор КП « Сновська житлово-експлуатаційна 

дільниця»; 

14. Савченко Ліна Георгіївна – начальник фінансового відділу Сновської міської 

ради Сновської міської ради; 

15. Тютюнник Павло Олександрович – начальник відділу благоустрою та 

господарського забезпечення Сновської міської ради. 

Присутні: 

1. Миргородський Андрій Петрович – представник відділу освіти, сім’ї, молоді 

та спорту Сновської міської ради. 

 

Порядок денний  

1. Ознайомлення з структурою Програми по удосконаленню послуги " 

Поводження з ТПВ"; 



2. Визначення зони відповідальності членів робочої групи з розробки 

Програми по удосконаленню послуги на території Сновської ТГ; 

3. Перевірка та аналіз наявної аналітичної, статистичної та іншої інформації 

про громаду та про послугу поводження з твердими побутовими відходами в 

громаді; 

4. Розробка структури "дерево проблем".  

5. Обговорення подальшого розкладу зустрічей робочої групи з розробки 

Програми. 

 

Обговорили: 

Оксана Личак представила всіх присутніх членів Робочої групи. 

Наталія Сафронова презентувала етапи та модель структури Програми. Для 

загальної інформації про послугу поводження з ТПВ в громаді, запропонувала 

провести гугл-опитування з розміщенням в соціальних мережах. Для подальшої 

ефективної роботи запропонувала проводити засідання малими групами.   

З членами групи обговорили аналіз звернень громадян щодо послуги ТПВ та 

стихійних сміттєзвалищ за останні роки. Олександр Артюшенко повідомив, що 

звернення від громадян надходять тільки в усній формі. По можливості, питання 

вирішуються у штатному режимі. 

Також обговорили основні наявні проблеми в громаді щодо послуги ТПВ, 

серед яких є: 

- документально не оформленні сміттєзвалища; 

- недостатня кількість спецтехніки для вивезення сміття та сміттєвих баків; 

- відсутність фінансування на придбання техніки та сміттєвих баків; 

- безвідповідальність деяких громадян; 

- недостатнє проведення роз’яснювальної роботи серед населення. 

        Ганна Кошова повідомила про тарифи для населення на вивіз твердих 

побутових відходів. Також повідомила про недоцільність вивезення сміття із 

дальніх сіл з невеликою кількістю домогосподарств, які заключать договори на 

вивезення ТПВ.  

        Наталія Сафронова привела приклади досвіду з впровадження послуги ТПВ в 

інших громадах (Лосинівська, Станіславська, Вінницька). Також акцентувала увагу 

на виготовленні документації на найбільші сміттєзвалища громади. 

        З учасниками робочої групи розробили структуру «Дерево проблем» по 

проблемі «Стихійні сміттєзвалища». 

В обговоренні взяли участь учасники Робочої групи. 

Наталія Сафронова запропонувала провести наступне засідання Робочої групи 

в січні 2024 року. 

 

Вирішили 

1. Повести опитування населення через гугл-анкету щодо послуги ТПВ в 

громаді; 

2. До наступного засідання Робочої групи підготувати аналітичну частини 

Програми; 

3. Наступне засідання Робочої групи провести в січні 2024 року (дата буде 

уточнена додатково). 

 

 

Голова Робочої групи                   Сергій Силенок 

 

Секретар Робочої групи        Оксана Личак 


